
CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 07 iulie 2017, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 12,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri sunt prezenţi 22, fiind absentă dna consilier Doru Olimpia şi domnii 
consilieri Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Damian Haralambie, Iliescu 
Gheorghe ,Dumitrache Radu, Jinga Valerian,  Mărăşoiu Dorin, Miuţescu Adrian, 
Postelnicescu Marius, Tudor Mihail, Tudose Nicolae şi Vasilescu Gabriel, deci 
şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, secretarul 
Judeţului Argeş, dna Ciobanu Alisa, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, 
director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, 
dra Tache Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  
dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură Învătământ, 
dna Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, director 
Regia de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A., dna 
Nicolau Alina, director Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,  dl 
Sănduloiu Ion, director Serviciul Public Salvamont Argeş, dna Iagăr Elena, 
manager Şcoala Populară de Arte şi Meserii Piteşti, dna Araxy Negoşanu, 
manager interimar Centrul Cultural Judetean Arges, dl Popescu Cornel manager 
al Muzeului Judeţean Argeş, dl Badea Marian director executiv al Direcţiei 
Generale pentru Evidenţa  Persoanelor Argeş, dna Ionescu Anci, consilier 

Preşedinte, dl Crăciun Alexandru, preşedinte Asociaţia ,,Primii pași spre 

performanță″ şi dl profesor Săndulescu Gabriel.  
      

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, scuze că v-am deranjat la 
început de weekend, într-o şedinţă extraordinară, avem cvorum. Rostul acestei 
şedinţe extraordinare este acela că cele 5 proiecte de hotărâri pe care urmează să 
le supunem dezbaterii nu mai suportau amânarea pentru şedinţa ordinară şi aşa 
cum aţi luat la cunoştinţă, veţi vedea că sunt de maximă urgenţă. Este vorba în 



principiu de Modernizarea DJ 504 pe TNT fonduri europene, mai trebuia un 
retuş şi dacă o lăsam până la şedinţa ordinară depăşeam termenul. Următorul 
punct este un proiect de hotărâre privind darea în administrare Regiei Autonome 
Județene de Drumuri Argeș R.A. a două autobasculante 8x4 Iveco Trakker, 

aflate în patrimoniul județului Argeș, aceste bunuri trebuie transferate lor şi de 

luni vor merge la treabă pentru că dacă aşteptam şedinţa ordinară mai pierdeam 
2-3 săptămâni pe proceduri, şi nu era bine, trebuie să facă treabă în teren. 
Proiectul numărul 3, tarifele mergând la pachet cu aceste utilaje, trebuie să avem 
o formă de taxare, de tarif, de consum, pe proceduri tehnice. Proiectul nr. 4  

privind încheierea Acordului de parteneriat dintre Județul Argeș prin Consiliul 

Județean Argeș și Asociația ,,Primii pași spre performanță″ în vederea 

organizării turneului BRD ARGEȘ OPEN WHEELCHAIR TENNIS, priveşte 
persoanele cu handicap locomotor şi le mulţumim că sunt aici de faţă şi cu toată 
dragostea avem acest proiect în regim de urgenţă pentru că mi se pare foarte 
onorant pentru noi, consiliul judeţean, să putem să îi ajutăm, iar ultimul punct 
este o actualizare a bugetului, pentru că este vorba de o sponsorizare pe care am 
primit-o din partea unei firme foarte importante privind modernizarea şi 
reabilitarea acestei săli de şedinţe şi dacă, Doamne ajută, ne ajută şi banii şi mai 
putem şi noi  pune pe temeiul legii să reabilităm şi acest hol, care este un hol 
postcomunist şi având banii trebuie să dăm drumul urmând să facem paşii aşa 
cum ştim noi şi cum ne-am propus. Dacă sunt comentarii? Dacă nu, supun spre 
aprobare ordinea de zi. Cine este pentru? Dacă se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 

- I  - 
 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului cu titlul ,,Modernizare DJ 504 lim. Jud. Teleorman – 
Popești – Izvoru – Recea – Cornățel – Vulpești (DN 65A), km 110+700-

136+695, L=25,995 km, com. Popești, Izvoru, Recea, Buzoești, Jud. Argeșˮ, a 
D.A.L.I, a cheltuielilor legate de proiect, a Acordului de parteneriat cu UAT-urile 

Popești, Izvoru, Recea, Buzoești și a Acordului de colaborare încheiat între 

Administrația Bazinală de Apă Argeș – Vedea și Județul Argeș.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu a spus: 

          
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Domnule Ivaşcu, vă rog să ne prezentaţi proiectul! 



Dl director Ivaşcu  Sorin -  Bună ziua, promovăm acest proiect în urma adresei 
venite de la Ministerul Dezvoltării Regionale, Autoritatea de Management, noi îl 
avem deja pregătit, dar ne-a venit o modificare pe un audit de siguranţă rutieră 
care nu mai este prevăzut în cazul drumurilor judeţene. Întrucât axa se închide 
pe 13 iulie, îl depunem în data de 12 şi ne trebuie această hotărâre. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. Acesta este motivul, că 
trebuie depus pe 13, sper să fie cu mare succes. Mulţumesc mult, domnule 
director! Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 174.     

 
- II – 

 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

darea în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a două 

autobasculante 8x4 Iveco Trakker, aflate în patrimoniul județului Argeș. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

          
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Doamna Nicolau, vă rog! 

Dna directorAlina Nicolau – Este vorba de cele două autobasculante 8x4 care au 
fost achiziţionate de consiliul judeţean, pe care le primim în administrare astăzi 
şi la punctul următor tariful pe care o să-l practicăm în relaţia cu consiliul 
judeţean. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 175.   
 
 
   



- III - 
 

Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea unor tarife practicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş 
R.A. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

          
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?   
 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 176.     
           

-   IV – 
 

Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

încheierea Acordului de parteneriat dintre Județul Argeș prin Consiliul Județean 

Argeș și Asociația ,,Primii pași spre performanță″ în vederea organizării 

turneului BRD ARGEȘ OPEN WHEELCHAIR TENNIS. - Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu a spus:   
     

Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Domnule profesor, vă rugăm frumos spuneţi-ne despre ce este vorba! 

Dl profesor Săndulescu Gabriel – O să fiu foarte scurt, în primul rând vă 
mulţumesc pentru invitaţie, în al doilea rând suntem la fel de onoraţi şi noi ca 
organizatori, am fost solicitaţi de către asociaţie pentru a ne implica. V-aş ruga 
să aveţi garanţia faptului că în experienţa noastră de peste 20 de ani în 
organizare de competiţii, inclusiv la nivel internaţional, vom pune la dispoziţie 
cea mai buna echipă organizatorică, de la arbitrii amenajatori, copii de mingi, şi 
tot ce este necesar astfel încât e o promisiune de onoare în faţa dumneavoastră şi 
a invitaţiilor dumneavoastră de astăzi că va fi un succes, poate cel mai reuşit 
turneu pentru aceşti oameni care sunt de admirat pentru faptul că fac sport şi în 
condiţiile în care soarta nu a fost atât de darnică cu ei. Domnule Preşedinte, vă 
promit dumnevoastră şi consiliului judeţean că noi vom fi implicaţi. 



Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc mult domnule profesor, şi 
noi suntem profund onoraţi să ajutăm. Succes! Consult dacă aveţi întrebări? Nu 
sunt?  

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 177.    
                                            
                                                                                                                                                 

-  V – 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2017. - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Doamna Mocanu, ce ne spuneţi? 

Dna director Mocanu Carmen – Domnule Preşedinte, am încasat suma de 90.000 
de lei de la firma OMV Petrom S.A. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Deci este firma OMV Petrom care a făcut 
această sponsorizare. 

Dna director Mocanu Carmen - Conform O.U.G nr. 28/2013 avem modernizare  
drumul DJ 725 Stoeneşti-Dragoslavele şi am primit  suma de 504 mii lei. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Licitaţiile s-au terminat, a dat bunul 
Dumnezeu să continuăm drumul Stoeneşti – Dragoslavele, să fim în situaţia de a 
termina acest drum care este foarte important ca alternativă la DN 73, şi care va fi 
modernizat. Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 178.    

 

 



Vreau să vă mulţumesc tuturor pentru cuvintele frumoase adresate mie cu 
prilejul unei zile importante care a fost ieri, să vă doresc şi oficial aceleaşi 
gânduri, să ne ţinem aproape, că iată, încercăm şi reuşim să mişcăm lucrurile aşa 
cum ne-am propus în programul de guvernare pentru care cetăţenii ne-au ales. 
Un weekend plăcut şi numai bucurii! 

  Şedinţa s-a încheiat la ora 12.15. 
    
 
 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

 

  CONSILIERI : 

 
 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  

                        Bulf Cornel Cătălin ______________ 


